

CORPORATE BOILERPLATE 2022

[EN]

Molecular Health is an international biotech IT company based in Heidelberg, Germany, that has been developing innovative software in the areas of in silico and precision medicine since 2004. Molecular Health's solutions make it possible to transform large amounts of data into evidence-based, medically relevant decision support benefiting patients, healthcare providers, and drug developers. At Molecular Health, specialists in medicine, data science, biology, bioinformatics, and software development work to maintain and advance clinical decision support platforms that enable physicians to make better personalized treatment decisions. Exploiting its proprietary database Dataome with the power of AI analyses supervised by unbiased experts, Molecular Health enables innovative and value-adding decision making in the discovery and development of precision medicines. Molecular Health is a portfolio company of dievini Hopp Biotech holding GmbH & Co. KG.

[DE]

Molecular Health ist ein internationales Biotech-IT-Unternehmen mit Sitz in Heidelberg, das seit 2004 innovative Software in den Bereichen In-Silico- und Präzisionsmedizin entwickelt. Seine Lösungen ermöglichen es, große Datenmengen in evidenzbasierte, medizinisch relevante Entscheidungshilfen umzuwandeln, von denen Patienten, Gesundheitsdienstleister und Arzneimittelentwickler profitieren. Bei Molecular Health arbeiten Spezialisten aus den Bereichen Medizin, Datenwissenschaft, Biologie, Bioinformatik und Softwareentwicklung an der Pflege und Weiterentwicklung von klinischen Entscheidungsunterstützungsplattformen, die Ärzte dabei unterstützen, bessere personalisierte Behandlungsentscheidungen zu treffen. Mittels leistungsfähigen KI-Analysen seiner proprietären Datenbank Dataome überwacht von unvoreingenommenen Experten ermöglicht Molecular Health innovative und wertschöpfende Entscheidungsfindung bei der Entdeckung und Entwicklung von Präzisionsmedikamenten. Molecular Health ist ein Portfoliounternehmen der dievini Hopp Biotech holding GmbH & Co. KG.